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PROCES VERBAL 

 

 

A ADUNĂRII GENERALE A ASOCIAŢIEI PENTRU DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ A JUDEŢULUI VASLUI, întrunită în şedinţă în cadrul Consiliului 

Judeţean Vaslui astăzi 25.01.2010, la care au participat: 

- Preşedintele Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară a Judeţului Vaslui, 
domnul Dumitru Buzatu; 

- Reprezentanţii unităţilor administrativ teritoriale din judeţul Vaslui, membre în 
asociaţie; 

- Membrii Unitaţii de Implementare a Proiectului „Sistem Integrat de Managemen al 
Deşeurilor Solide în Judeţul Vaslui” 

Cu următoarea ordine de zi: 
1. Prezentarea stadiului proiectului „Sistem Integrat de Management al Deşeurilor 

Solide în Judeţul Vaslui”; 
2. Situaţia documentelor necesare finanţării; 
3. Situaţia punctelor de colectare-extrase de carte funciară pentru informare; 
4. Planuri cadastrale pentru staţia de transfer de la Negreşti; 
5. Plata cotizaţiei la ADIV; 
6. Descărcarea de gestiune şi aprobarea bugetului pentru anul 2010; 
7. Revocarea domnului Ciprian Trifan din comisia de cenzori şi numirea în locul 

acestuia pe domnul Gheorghe Chirvase; 
8. Stabilirea cuantumului indemnizaţiei membrilor comisiei de cenzori; 
9. Aprobarea Regulumentului de Organizare şi Funcţionare şi a Regulamentului de 

Ordine Interioară; 
10. Aprobarea organigramei Asociaţiei pentru Dezvoltare Intercomunitară a Judeţului 

Vaslui 
Preşedintele asociaţiei, domnul Dumitru Buzatu la apelul nominal constată 

îndeplinit cvorumul şi declară deschisă şedinţa Adunării Generale, după care prezintă ordinea 
de zi şi o supune la vot, fiind votată în unanimitate. 

S-a propus în continuare desemnarea doamnei Monica Amanci secretar de şedinţă 
în vederea redactării procesului verbal, propunere supusă votului şi aprobată în unanimitate. 

 



Pentru punctul 1 de pe ordinea de zi s-a dat cuvântul doamnei Mădălina Nistor, 
coordonatorul unităţii de implementare a proiectului „Sistem Integrat de Management al 

Deşeurilor Solide în Judeţul Vaslui”, meţionând următoarele, conform ordinei de zi: 
1. Prezentarea proiectului „Sistem Integrat de Management al Deşeurilor Solide 

în Judeţul Vaslui 

Se va implementa un sistem de colectare zonal/unitar în tot judeţul Vaslui, ce se va 
baza pe 5 zone (fiecare aproximativ 1250 km2) definite prin sistemul de transfer: 4 zone cu 
staţii de transfer si o zonă cu depozitare directă la depozitul nou de la Roşieşti 

Zona DD: Depozitul de la Roşieşti (cu o suprafaţă de circa 20 ha) se va realiza 
treptat ca trei celule separate în 2010, 2011 şi 2032. Doar prima celulă face parte din proiect 

Staţii de transfer: Staţie de transfer Zona I Negreşti; 
                               Staţie de transfer Zona II Vaslui; 
                               Staţie de transfer Zona III Huşi; 
                               Staţie de transfer Zona V Bârlad  
În zona urbană se vor colecta: 

 -hârtie/carton (provenită din ambalaje sau nu); 
 -ambalaje din sticlă (amestecată); 
 -ambalaje din plastic şi de metal; 
        În zona rurală se vor colecta: 
 -ambalaje din sticlă (amestecată); 
 -ambalaje din plastic şi de metal; 
 Închiderea gropilor de gunoi neconforme se va face de către fiecare primărie, datorită 
imposibilităţii accesării fondurilor până la 16 iulie 2009, termenul limită pentru închiderea 
acestora. 
 De asemenea pentru deservirea depozitului şi a staţiilor de transfer vor exista contracte 
cu operatori aleşi prin licitaţie, dar taxele şi tarifele vor fi stabilite de A.D.I.V. 
 2. Situaţia documentelor necesare finanţării: 
 Documentele necesare cererii de finanţare au fost obţinute de la majoritatea membrilor 
Asociaţiei, urmând ca acestea să fie trimise în copie către Ministerul Mediului şi Organismul 
Intermediar. 
 3. Situaţia punctelor de colectare- extrase de carte funciară pentru informare: 
 Mai sunt câteva comune care nu au obţinut încă aceste documente. S-a reamintit 
necesitatea aducerii la timp a documentelor necesare pentru proiect şi anume extrasele de 
carte funciară pentru informare. Domnul Dumitru Buzatu a motivat necesitatea aducerii la 
timp a acestor documente pentru a nu întârzia termenul depunerii cererii de finanţare. 
 4. Planurile cadastrale pentru staţia de transfer Negreşti: 
 Trebuie urgentată obţinerea acestor planuri pentru că nu putem merge mai departe cu 
proiectul, întrucât aceste planuri trebuiesc ataşate studiului de fezabilitate aflat în curs de 
realizare. Terenurile pe care se vor amplasa aceste staţii trebuie luate în administrarea 
Consiliului Judeţean, prin urmare este foarte necesară obţinerea acestora. 
 5. Plata cotizaţiei la A.D.I.V.: 
 Cuantumul cotizaţiei a rămas neschimbat şi s-a reamintit că plata acesteia se poate face 
şi în tranşe. 
 6. Descărcarea de gestiune şi aprobarea bugetului pe 2010: 
 S-a prezentat raportul privind veniturile şi cheltuielile pe anul precedent, după care s-a 
prezentat proiectul bugetului pe anul 2010 care a fost aprobat şi votat în unanimitate.   
 7. Revocarea domnului Ciprian Trifan din comisia de cenzori şi numirea în locul 
acestuia pe domnul Gheorghe Chirvase; 



 S-a aprobat revocarea din comisia de cenzori a domnului Ciprian Trifan şi în locul 
acestuia a fost propus domnul Gheorghe Chirvase, proponere care a fost aprobată şi votată în 
unanimitate de voturi. 
 8. La punctul 8 de pe ordinea de zi, privind stabilirea cuantumului indemnizaţiei, s-a 
propus ca aceasta să fie în sumă de 200 ron/an, indemnizaţie care poate fi plătită semestrial 
sau anual. Propunerea a fost supusă votului şi a fost aprobată în unanimitate. 
 9. La următorul punct de pe ordinea de zi s-a prezentat Regulamentul de Organizare şi 
Funcţionare şi a Regulamentului de Ordine Interioară, care au fost supuse aprobării Adunării 
Generale, votate şi aprobate în unanimitate de voturi. 
           10. La ultimul punct de pe ordinea de zi, privind aprobarea organigramei Asociaţiei, a 
fost prezentată organigrama care a fost votată şi aprobată în unanimitate de voturi. 
 Toate punctele de pe ordinea de zi au fost dezbătute în şedinţa de astăzi 25.01.2010 
fiind votate în unanimitate de voturi de către membrii asociaţi participanţi la Adunarea 
Generală a Asociaţiei. 
 Ordinea de zi fiind epuizată,Preşedintele Asociaţiei domnul Dumitru Buzatu, declară 
închise lucrările Adunării Generale. Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal.  
 
 
 
 
 
 
25.01.2010                                                                                      Secretar de şedinţă 

                                                                                        Monica Amanci      
   
 
 
 

Preşedinte A.D.I.V. 
DUMITRU BUZATU 
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